
UCHWAŁA NR XX/256/2020 
RADY MIEJSKIEJ  W SUWAŁKACH 

z dnia 18 marca 2020 r. 

w sprawie  nieuwzględnienia petycji Adama F. 

Na podstawie  art. 18 b ust. 1 ustawy z 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2019 r. 
poz. 506, 1309, 1571, 1696 i 1815) oraz art. 9 ust. 2 ustawy z 11 lipca 2014 r.o petycjach (Dz. U. 
z 2018 r. poz. 870) uchwala się co następuje: 

§ 1. Uznaje się, wniesioną w dniu 15 lutego 2020 r. petycję Adama F. w sprawie portu 
lotniczego Suwałki, jako regionalnego lotniska dla Podlasia, za niezasługującą na uwzględnienie. 

§ 2. Uzasadnienie dla sposobu rozpatrzenia petycji stanowi załącznik do uchwały. 

§ 3. O sposobie rozpatrzenia petycji Przewodniczący Rady zawiadomi wnoszącego petycję. 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

       

        

  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Suwałkach 

 
 

Zdzisław Przełomiec 
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UZASADNIENIE

do uchwały w sprawie nieuwzględnienia petycji Adama F.

W dniu 15 lutego 2020 r. wpłynęła do Rady Miejskiej w Suwałkach petycja Adama F.,
w której autor zaproponował nową koncepcję rozbudowy istniejącego pasa startowego do
standardów regionalnego portu lotniczego proponując jednocześnie nazwę tj. „Regionalny port
lotniczy Suwałki-Podlasie”.

Na posiedzeniu 17 marca 2020 r. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej

w Suwałkach przeanalizowała petycję, zapoznając się również ze zgromadzoną dokumentacją. Z

analizy dokumentów wynika, iż petycja Adama F. jest, co do zasady, tożsama z petycją

z 17 grudnia 2018 roku. Pytania i formułowane wnioski, zdaniem członków komisji, zostały

powtórzone.

Odpowiedzi zawarte w stanowisku Prezydenta Miasta Suwałk z 17 czerwca 2019 roku,

które zostały przesłane przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Suwałkach wnoszącemu

petycję, pozostają aktualne w odniesieniu do pytań zawartych w petycji będącej przedmiotem

posiedzenia komisji 17 marca 2020 r.

Należy podkreślić, iż Miasto Suwałki nie planuje budowy portu lotniczego ze względu na

brak zapotrzebowania na taki obiekt jak również ze względów ekonomicznych, co zostało już

stwierdzone w Uchwale Nr X/129/2019 Rady Miejskiej w Suwałkach z 29 lipca 2019 r. dotyczącej

nieuwzględnienia uprzednio złożonej petycji przez Adama F.

W związku z powyższym, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji sugeruje uznanie petycji za
bezzasadną przedkładając stosowny projekt uchwały.
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